

## “LIVE HAPPY 快樂 Cheers!” 條款及細則

### 快樂圍裙套裝換領 - 條款及細則

1. 推廣期為 2025 年 1 月 16 日至 2025 年 2 月 16 日晚上 9 時（包括首尾兩日）或換完即止。
2. 唯太古城中心 LIVE+會員可參與本活動。顧客可下載 TAIKOO+流動應用程式並登記成為 LIVE+會員。
3. 推廣期內，LIVE+ 會員於太古城中心或指定太古城商戶以電子貨幣單次消費滿 HK\$200，並在消費當日於 TAIKOO+ APP 上載收據，即可於**同日**換領「快樂圍裙套裝」乙份：
  - 換領地點：太古城中心 2/F 中橋禮品換領處
  - 換領日期及時間：2025 年 1 月 16 日至 2025 年 2 月 16 日 (星期一至五 12pm - 9pm; 星期六、日及公眾假期：11am - 9pm)
  - 名額有限，額滿即止。
  - 會員必須即場檢查禮品，如發現有任何損毀情況，需即時進行更換，事後將不獲安排更換及其他賠償。
4. 每位會員每日只可換領「快樂圍裙套裝」乙次。每張收據必須為 HK\$200 或以上。每張收據只可被使用乙次，收據上的金額不能分開計算作多次換領。
5. 「太古城中心指定商戶」不包括：太古坊、英皇道 1111 號、太古灣道 12 號及 14 號之商戶。
6. 「太古城指定商戶」包括：à poêle Bistro、阿叔泰麵、Chatterbox Express、君頤上海小廚、HAND3AG the table、素年、JOMO (只限餐飲消費)、名家韓國餐廳、芽莊越式料理、Thai Pepper、華昌粥麵、座銀。
7. 所有獎賞數量有限，先到先得，換完即止。
8. 換領獎賞時，太古地產管理有限公司有權登記顧客會員號碼、商戶機印發票及相應電子貨幣付款存根上的資料。所收集的個人資料均只限於是次活動的用途，並將於推廣期完結後銷毀。客戶提供以上資料作登記即代表同意被收集有關資料及明白所收集資料的用途。若客戶拒絕提供有關資料供商場工作人員記錄/複印，有權拒絕有關獎賞換領。
9. 除本推廣之條款及細則，本推廣同時受 LIVE+會員計畫條款及細則之約束。請參閱場內宣傳品或瀏覽 [www.cityplaza.com](http://www.cityplaza.com)。
10. 太古地產管理有限公司不會承擔換領者於使用禮品時可能造成的損失。
11. 太古地產管理有限公司有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事先通知。
12. 若有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。
13. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處，應以英文之解釋為據。

### 「哈哈笑相館」- 條款及細則

1. 推廣期為 2025 年 1 月 16 日至 2025 年 2 月 16 日晚上 9 時（包括首尾兩日）或換完即止。
2. 推廣期內，LIVE+會員於 TAIKOO+流動應用程式內登入其 LIVE+會員賬戶，並於 2/F 中庭及中橋《LIVE HAPPY 快樂 Cheers! - 哈哈笑相館》向工作人員出示限時禮遇優惠詳細頁面，即可免費製作個人化「樂滿揮春」乙次。
3. 會員必須親臨《LIVE HAPPY 快樂 Cheers! - 哈哈笑相館》方可享用此禮遇。
4. 每位會員每日只限換領「樂滿揮春」一次。名額有限，額滿即止。
5. 圖片及描述只供參考，一切以實物為準。
6. 本公司可全權酌情決定隨時終止提供某項獎賞或提供具有同等價值之類似獎賞作為代替，而毋須於換領獎賞前另行通知。本公司並不保證任何獎賞將一直保持供應。
7. 太古地產有限公司保留更改其條款及細則之一切權利。如有任何爭議，太古地產有限公司將保留最終決定權。

### 「樂脆求籤站」- 條款及細則

1. 推廣期為 2025 年 1 月 16 日至 2025 年 2 月 16 日晚上 9 時（包括首尾兩日）或換完即止。
2. 推廣期內，LIVE+會員於 TAIKOO+流動應用程式內登入其 LIVE+會員賬戶，並於 2/F 中庭及中橋《LIVE HAPPY 快樂 Cheers! - 樂脆求籤站》向工作人員出示限時禮遇優惠詳細頁面，即可於抽出「運程薯條」後，免費換領「籤文茄汁」乙份。
3. 會員必須親臨《LIVE HAPPY 快樂 Cheers! - 樂脆求籤站》方可享用此禮遇。
4. 每位會員每日只可換領「籤文茄汁」乙份。「籤文茄汁」數量有限，額滿即止。
5. 圖片及描述只供參考，一切以實物為準。
6. 本公司可全權酌情決定隨時終止提供某項獎賞或提供具有同等價值之類似獎賞作為代替，而毋須於換領獎賞前另行通知。本公司並不保證任何獎賞將一直保持供應。
7. 太古地產有限公司保留更改其條款及細則之一切權利。如有任何爭議，太古地產有限公司將保留最終決定權。

## “LIVE HAPPY Cheers!” Terms and Conditions

### “LIVE HAPPY Apron Set Redemption” – Terms and Conditions

1. The promotion will run from 16 January 2025 to 16 February 2025, 9 p.m. (both dates inclusive) or while stocks last.
2. Only LIVE+ members are eligible to enjoy this activity. To qualify, shoppers must download the TAIKOO+ mobile app and register as a LIVE+ member.
3. During the promotion period, LIVE+ members who **spend HK\$200 or above in a single transaction via electronic payment** at Cityplaza or designated Taikoo Shing merchants and upload the receipt via TAIKOO+ app on the date of transaction, can redeem ONE “LIVE Happy Apron Set” **on the same day**:
  - Redemption venue: 2/F Centre Bridge Gift Redemption Counter, Cityplaza
  - Redemption date and time: 16 January 2025 to 16 February 2025 (Mon – Fri: 12 p.m. – 9 p.m.; Sat, Sun and Public Holidays: 11 a.m. – 9 p.m.)
  - Rewards are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
  - Member is responsible for checking the gift immediately and requests for replacement if there is any damage. No replacement or compensation will be available after redemption.
4. “LIVE Happy Apron Set” can only be redeemed once per customer per day. Each receipt for reward redemption must be worth HK\$200 or above. Each receipt can be used for redemption once, and the amount shown on the receipt cannot be split for multiple redemptions.
5. “Designated Cityplaza merchants” exclude merchants at Taikoo Place, 1111 King’s Road, 12 and 14 Taikoo Wan Road.
6. “Designated Taikoo Shing merchants” includes: à poêle Bistro, Asok Thai Noodle, Chatterbox Express, Grand Cuisine Shanghai Kitchen, HAND3AG the table, Here with Years, JOMO (F&B spending only), Myung Ga Korean Restaurant, Nha Trang Vietnamese Cuisine, Thai Pepper, Wah Cheong Congee & Noodle, Zagin Soba.
7. All rewards are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
8. During the rewards redemption, Staff of Swire Properties Management Limited reserve the right to record customer’s LIVE+ Membership no., information on machine-printed merchant receipt and corresponding electronic payment slip. The personal information collected will only be used for the Promotion and will be destroyed after the Promotion. Provision of the above information by the customers represents that the customers agree to the collection and understand the purpose of collection. If the customer refuses the collection/photocopy of related data conducted by the mall staff, staff may reserve the right to reject the corresponding Reward redemption.
9. In addition to these Terms and Conditions, this promotion is subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions. Please refer to the related in-mall marketing collaterals or visit [www.cityplaza.com](http://www.cityplaza.com) for more details.
10. Swire Properties Management Limited shall not be held accountable for any loss suffered during the usage of the gift(s).
11. Swire Properties Management Limited reserves the right to update and amend the Terms and Conditions at any time, without prior notice.
12. In the case of any dispute, Swire Properties Management Limited reserves the right to final decision.
13. In the case of any inconsistency or discrepancy between the Chinese translation and the English version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

### “Smile Snap Station” – Terms and Conditions

1. The promotion will run from 16 January 2025 to 16 February 2025, 9:00 p.m. (both dates inclusive) or while stocks last.
2. During the promotion period, LIVE+ members, who login to his/ her LIVE+ member account through the TAIKOO+ mobile app and present the Offer Detail Page to staff at “LIVE HAPPY Cheers! - Smile Snap Station” at 2/F Atrium & Centre Bridge, can redeem ONE quota for creating a personalised “Blessing fai-chun”.
3. Member must visit “LIVE HAPPY Cheers! - Smile Snap Station” for registration in order to enjoy this offer.
4. Each member can only redeem “Blessing fai-chun” once per day. This offer is available on a first-come, first-served basis while stocks last.
5. All photos and descriptions are for reference only, the real product shall prevail.
6. The Company may, at its sole discretion, terminate the provision of a reward, or provide a similar reward of equal value at any time without notice prior to the redemption. The Company does not guarantee that the reward will remain available.
7. Swire Properties Limited reserves all rights to change these terms and conditions. In the case of any dispute, the decision of Swire Properties Limited shall be final.

### “Fry-tastic Fortune Station” – Terms and Conditions

1. The promotion will run from 16 January 2025 to 16 February 2025, 9:00 p.m. (both dates inclusive) or while stocks last.
2. During the promotion period, LIVE+ members, who login to his/ her LIVE+ member account through the TAIKOO+ mobile app and present the Offer Detail Page to staff at “LIVE HAPPY Cheers! - Fry-tastic Fortune Station” at 2/F Atrium & Centre Bridge, can redeem ONE Ketchup Packet after drawing a Fortune Stick.
3. Member must visit “LIVE HAPPY Cheers! - Fry-tastic Fortune Station” for registration in order to enjoy this offer.
4. Each member can only redeem “Ketchup Packet” once per day. This offer is available on a first-come, first-served basis while stocks last.
5. All photos and descriptions are for reference only, the real product shall prevail.
6. The Company may, at its sole discretion, terminate the provision of a reward, or provide a similar reward of equal value at any time without notice prior to the redemption. The Company does not guarantee that the reward will remain available.
7. Swire Properties Limited reserves all rights to change these terms and conditions. In the case of any dispute, the decision of Swire Properties Limited shall be final.